
Bronsyxans samfällighetsförening protokoll nr 7 -2017

Datum: 2017-08-30 kl. 19:00

Närvarande:
Esa Pasanen, Ordförande
Ulla Pettersson, Kassor
Hanna Morell, Ledamot

Gunnar Larsson, Vice ordförande
Leif Kristoffersson, Sekreterare

$ 1 Mötets öppnande
Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

$ 2 Föregående protokoll
Föregående styrelseprotokoll, nr 6-2017 , gicks igenom och godkändes.

$ 3 Hemsidan (www.villaagarna.se/bronsyxan)
lnget nytt att rapportera.
Har du synpunkter på Hemsidan, saknar något eller vill ha e-post med information eller när sidan
uppdateras, kontakta Leif Kristoffersson på leif.kristoffersson@omail.com

$ 4 Ekonomi
Ekonomin är under kontroll och följer budget.

$ 5 Lekplatser
Arbeten med lekplatserna pågår och lekplatsgruppen har kontinuerlig kontakt med entreprenören.

$ 6 Kallvattenrör
lnget nytt att rapportera.

$ 7 Underhållsplan
lnget nytt att rapportera.

$ 8 Övriga frågor
Värmesystemef. Tommy Uzelac, Kultyxgatan 22 och Andreas Puskas, Bärnstensgatan 18 har anmält
intresse att delta i den projektgrupp som ska arbeta med frågorna gällande varmvattenberedar kontra
villaväxlare samt en eventuell utökning av foreningens förrättning. Sammankallande i projektgruppen
är Leif Kristoffersson. Arbetet kommer att påbörjas inom kort och löpande information kommer att ges
tillde boende.

Grus till grusgängar. Styrelsen beslutades att inhandla mer grus/singel till grusgångarna. Tid for
leverans och plats för tippning kommer att meddelas i anslutning till leveransen.

Sotn i n g/re n gönng. Stegar/tak
lnget nytt att rapportera om Leifs arbete, utanfor styrelsearbetet, med att hitta en lösning för tilltrade till
hustaken utan att använda stegarna på gavlarna.

Avloppen, problem.
Det har åter varit stopp i avloppen och spolning har skett 15 och 23 augusti av Ragnsells och 25
augusti av Relita. Den troliga orsaken till dessa tätt återkommande stopp/spolningar är att kommunen
har haft stopp i sina rör som går genom vårt område. Styrelsen kommer att kontakta kommunen och
Mälarenergi.

Dagvattenbrunnar.
Det har konstaterats att många av våra brunnar, i grusgångar och på garageplaner, är fulla med grus
mm. Då inga uppenbara problem verkar finnas bedömer styrelsen att en forsta åtgärd är att rensa
brunnarna med de rensskopor som finns i föreningsförrådet. Styrelsen uppmanar de boende att rensa
brunnarna i samband med höst- och vårstädningar.

Grannsamverkan
Som tidigare informerats om via e-post har en boende i området fått sin, på tomten placerade,
studsmatta sönderskuren. Samtliga boenden uppmanas vara uppmärksamma och
rapportera/polisanmäla om något 'skumt' inom området uppmärksammas. Många har ju larm i sina
hus men som info kan ges att kameraövervakning är tillåten under vissa förutsättningar. Mer info om
saken finns att nå på länsstyrelsen i Västmanlands läns hemsida.
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S 10 Avg[utning
Ordforan rade mötet avslutat.

$ 9 Nästa styrelsemöte
Styrelsen kallas till nästa ordinarie sammanträde hos Ulla Pettersson, Kultyxgatan 16 den
17 oktober 2017 k\.19:00.
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